
ZAPISNIK 

20. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba 

24. travnja 2003. 

 



 

ZAPISNIK 

20. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba, 24. travnja 2003. u Staroj gradskoj 
vijećnici, Ulica sv. Ćirila i Metoda 5/I., dvorana "A", s početkom u 10 sati 

 

 

Nazočni gradski zastupnici: mr.sc. Božo Biškupić; Ivan Bračić; mr.sc. Goran Bradić; 
Jadranka Cesarec; Davor Domazet-Lošo; Igor Dragovan; Radoslav Dumančić; dr.sc. Emica 
Farago; Stjepan Fiolić; dr.sc. Krešimir Franjić; Ivan Friščić; Vinko Fulir; Pavo Gagulić; 
mr.sc. Josip Imprić; mr.sc. Nenad Ivanković; Tomislav Jelić; Ivo Jelušić; Mirjana Keleminec; 
Sonja König; dr.sc. Mate Ljubičić; Jurica Meić; Aladar Metzinger; Ivana Mlinar; Ernestina 
Novy-Radonić,dr.med.; Morana Paliković Gruden; Jelena Pavičić; Mirjana Pavoković; Zlata 
Pilepić; Iva Prpić; Marko Pušić; mr.sc. Nensi Radulović; mr.sc. Miroslav Rožić; Ladislava 
Soldat; mr.sc. Mario Starešinić; Nenad Stazić; Ivan Šikić; Luka Šimurina; Dan Špicer; mr.sc. 
Davorin Tepeš; dr.sc. Zdravko Tomac; Lidija Tomić; Ivan Valek; Kažimir Varda; Vladimir 
Velnić; Jure Vrselja; Mislav Žagar. 

 

Nenazočni gradski zastupnici koji su najavili svoj izostanak: Ante Čorkalo, dr.sc. 
Šandor Dembitz,  dr.sc. Jasmina Havranek,  dr.sc. Vesna Pusić i Krasnodar Rora.   

 

Nazočan zastupnik Hrvatskog sabora: Ivo Šlaus. 

 

Drugi nazočni: Vlasta Pavić – gradonačelnica Grada Zagreba; Stipe Tojčić – zamjenik 
gradonačelnice Grada Zagreba; Milan Bandić – zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba; 
Ivan Babić – načelnik Policijske uprave zagrebačke; Mladen Crnjaković – zamjenik 
županijskog državnog odvjetnika u Zagrebu; dr.sc. Ivica Prga – ravnatelj Hrvatskog instituta 
za bankarstvo i osiguranje; Slavko Kojić – član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog 
ureda za financije; Zvonimir Šostar, dr.med. – član Gradskog poglavarstva i pročelnik 
Gradskog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu skrb; mr.sc. Ladislav Prežigalo – član Gradskog 
poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo; Davor Jelavić – član Gradskog 
poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, stambene i 
komunalne poslove i promet; Miljenko Mesić – član Gradskog poglavarstva i pročelnik 
Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i zaštitu okoliša; Nenad Crnić – član Gradskog 
poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada; Zlatko Šešelj – član Gradskog 
poglavarstva za područje obrazovanja i športa; dr.sc. Franjo Tomić – član Gradskog 
poglavarstva za područje poljoprivrede i šumarstva; Blanka Sunara – članica Gradskog 
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poglavarstva za područje imovinsko-pravnih poslova; Srećko Ferenčak – član Gradskog 
poglavarstva za područje upravljanja imovinom Grada; Vladimir Stojsavljević – pročelnik 
Gradskog ureda za kulturu; Krešimir Ladešić – pročelnik Gradskog ureda za opću upravu; 
Željko Uhlir – pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada; Dragica Krpan – 
pročelnica Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove; Doris Kažimir – pročelnica 
Gradskog zavoda za zaštitu spomenika kulture i prirode; Josip Janeš – pročelnik Gradskog 
ureda za poljoprivredu i šumarstvo; Mladen Mustač  – pročelnik Gradskog zavoda za 
automatsku obradu podataka; Greta Augustinović-Pavičić – pročelnica Službe za mjesnu 
samoupravu; Mario Kuzele – pročelnik Službe za tehničke poslove; Stjepan Galić – pročelnik 
Gradskog zavoda za katastar i geodetske poslove; Ivan Čosić – zamjenik pročelnika 
Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet; 
Vidoje Bulum – tajnik Gradskog poglavarstva Grada Zagreba; dr.sc. Anđelko Šućur – 
predsjednik Vijeća gradske četvrti Gornji grad – Medveščak; Stjepan Stublić – predsjednik 
Vijeća gradske četvrti Sesvete; Hrvoje Ozmec – predsjednik Vijeća gradske četvrti 
Trešnjevka – sjever; Mario Pilaš – predsjednik Vijeća gradske četvrti Maksimir; Saša Molan 
– predsjednik Vijeća gradske četvrti Trešnjevka – jug; Zdravka Vučkovac – predsjednica 
Vijeća gradske četvrti Črnomerec; Zdravko Vac – predsjednik Vijeća gradske četvrti Donji 
grad; Andrea Kralj – predsjednica Vijeća gradske četvrti Podsused – Vrapče; Ivan Kozolić – 
predsjednik Vijeća gradske četvrti Donja Dubrava; Ivan Bare – predsjednik Vijeća gradske 
četvrti Trnje; Marko Kujundžić – zamjenik glavnog direktora Zračne luke Zagreb d.o.o.; 
Mladen Markek – pomoćnik direktora Zagrebačkog velesajma d.o.o.; Julius Pevalek – 
direktor ZET-a d.o.o.; Igor Toljan – direktor Zrinjevca d.o.o.; Joso Bićanić – direktor Čistoće 
d.o.o.; Stjepan Črnjak  – direktor Gradskog stambeno-komunalnog gospodarstva d.o.o.; 
mr.sc. Vjekoslav Karara – direktor Autobusnog kolodvora d.o.o.; Slobodan Jeličić – direktor 
Vodoprivrede d.o.o.; Milan Komorčec – voditelj Sektora zajedničkih poslova Gradskih 
groblja d.o.o.; Marijan Ožanić – direktor Tehnološkog parka d.o.o.; Damir Belošević – 
direktor Zagreb-filma d.o.o.; Slobodan Ljubičić – direktor Robnih terminala Zagreb d.o.o.; 
Aleksa Kocijan – direktor Jaruna d.o.o.; Jadranko Robić – direktor Vodoopskrbe i odvodnje 
d.o.o.; Ivan Kolarić – direktor Zagrebačkih cesta d.o.o.; Slobodan Gracin – Zagrebačke ceste 
d.o.o.; Mara Peveković – Sljeme – Medvednica d.o.o.; Mladen Anić – direktor Zoološkog 
vrta Grada Zagreba d.o.o.; Janislav Šaban – direktor AGM-a d.o.o.; Vladimir Tomičić – 
direktor Gradske plinare d.o.o.; Ante Iličić – direktor Zagrebačke veletržnice d.o.o.; 
Srebrenka Simona Turković  – pomoćnica direktora Zagrebparkinga d.o.o.; Ivan Garac – 
direktor "Vladimira Nazora" d.o.o.; Filip Borac –  direktor Tržnice Zagreb d.o.o.; Mladen 
Stević – poslovni tajnik HGK, Komore Zagreb; Božidar Hojan, Jasmina Vukas i Dragan 
Zelić – GONG; Ivan Pandža – HVIDRA; Ivan Antić, Petra Đerek, Tena Genc, Tomislav 
Gospić, Josipa Maretić, Ines Putica, Irina Radaković, Elena Rukavina, Ana-Marija Sabljo, 
Tomislav Vranjković, Josipa Vrdoljak, Nikolina Vukas  i Anamarija Musa – studenti Pravnog 
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fakulteta Sveučilišta u Zagrebu; Bernarda Jurčec – tajnica Gradske skupštine Grada Zagreba i 
djelatnici Stručne službe Gradske skupštine.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je sjednici nazočno 44 (naknadno je evidentirana nazočnost 46 gradskih 
zastupnika) od ukupno 51 gradskog zastupnika pa Gradska skupština može pravovaljano 
raspravljati i odlučivati. 
 

Gradska skupština jednoglasno prihvaća zapisnik 19. sjednice održane 27. ožujka 
2003. godine.  
 

Gradski zastupnici primili su prijedlog dnevnoga reda uz poziv za sjednicu.  

 

Gradski zastupnici primili su:  

- izvješća radnih tijela nakon održanih 12 sjednica; 

- amandman Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb, matičnoga radnog tijela na 
Prijedlog odluke o uvjetima i načinu ostvarivanja bolničkog liječenja 
medicinskom rehabilitacijom HRVI Domovinskog rata (za točku 7.); 

- Zaključak Gradskog poglavarstva o očitovanju na amandman Odbora za zdravstvo 
i socijalnu skrb (za točku 7.);  

- Očitovanje Gradskog poglavarstva Grada Zagreba (za točku 10.); 

- Očitovanje Gradskog poglavarstva o Studiji o opravdanosti osnivanja Gradske 
komunalne banke s Prijedlogom zaključka (za točku 15.) i 

- odgovore što su dostavljeni Stručnoj službi na pitanja i prijedloge gradskih 
zastupnika i nove preglede pitanja i prijedloga na koje nisu primljeni odgovori kao 
i primljenih odgovora. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden na 

molbu gospodina Ivana Babića, načelnika Policijske uprave zagrebačke zbog njegovih drugih 
neodgodivih obveza predlaže da se izmjeni redoslijed predloženih točaka dnevnog reda tako 
da Izvješće o obavljenim zadacima u 2002. godini Policijske uprave zagrebačke koje je 
predloženo kao točka 6. bude točka 1. 
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Gospodin Kažimir Varda u ime Koordinacije klubova gradskih zastupnika Hrvatskog 
bloka, HIP-a, HSP-a, HKDU-a i nezavisnog gradskog zastupnika gospodina Ivana Valeka 
predlaže da se po hitnom postupku u dnevni red uvrste točke razrješenje mr.sc. Davorina 
Tepeša dužnosti potpredsjednika Gradske skupštine i izbor mr.sc. Nenada Ivankovića za 
potpredsjednika Gradske skupštine.  

 

Gospodin Ivan Bračić u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a predlaže da se iz 
prijedloga dnevnog reda izostavi Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti o zaduženju 
Trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja (točka 5.).   

 

Gospodin Tomislav Jelić u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka predlaže  
da se iz prijedloga dnevnog reda izostavi Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti o 
zaduženju Trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja (točka 5.).   

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
daje stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika HDZ-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluju: Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Vladimir 
Velnić (replika) i Kažimir Varda (povreda Poslovnika). 

 

 Gradska skupština većinom glasova (27 "protiv" i 16 "za") ne prihvaća prijedlog 
Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka da se 
izostavi točka 5. iz prijedloga dnevnoga reda. 

 

Gradska skupština većinom glasova (32 "protiv" i 11 "za") ne prihvaća da se u dnevni 
red po hitnom postupku uvrsti Prijedlog zaključka o razrješenju potpredsjednika Gradske 
skupštine i Prijedlog zaključka o izboru potpredsjednika Gradske skupštine. 

 

Gradska skupština jednoglasno prihvaća izmjenu redoslijeda predloženih točaka tako 
da točka 6. postaje točka 1. a točke od 1. do 5. postaju točke od 2. do 6. 
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Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 16" protiv") prihvaća  

DNEVNI RED 

 
1. Izvješće o obavljenim zadacima u 2002. godini Policijske uprave zagrebačke 
2. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad XVIII. međunarodnim 

plivačkim natjecanjem "Zlatni medvjed" 
3. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad proslavom desetogodišnjice 

postojanja Centra za žene žrtve rata 
4. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad promocijom brošure "Kako 

pri susretu sa slijepom osobom" 
5. Izvješće direktora za 23 trgovačka društva u vlasništvu Grada Zagreba o 

prethodnim financijskim rezultatima poslovanja u 2002.  
6. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti o zaduživanju Trgovačkog društva 

"Vodoopskrba i odvodnja" d.o.o. 
7. Prijedlog odluke o uvjetima i načinu ostvarivanja bolničkog liječenja medicinskom 

rehabilitacijom HRVI Domovinskog rata 
8. Prijedlog odluke o načinu ustupanja građevinskog zemljišta za stambeno 

zbrinjavanje članova obitelji poginulog hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata i 
HRVI Domovinskog rata 

9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o vrstama pomoći socijalne skrbi 
Grada Zagreba 

10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 
11. Izvješće o intervencijama i provođenju Plana intervencija u zaštiti okoliša na 

području Grada Zagreba u 2002. 
12. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu  
13. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu  
14. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u privatnom vlasništvu 
15. Studija o opravdanosti osnivanja Gradske komunalne banke s Prijedlogom 

zaključka 
16. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Zagrebu 
17. Prijedlog zaključka o razrješenju člana i imenovanju članova Upravnog vijeća 

Doma za starije i nemoćne osobe Dubrava Zagreb 
18. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članova u Školski odbor XVIII. gimnazije 
19. Prijedlog zaključka o imenovanju člana u Upravno vijeće Ustanove za upravljanje 

športskim objektima “Zagreb” 
20. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Dječjeg 

vrtića "Špansko” 
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PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić, pita gradonačelnicu Grada Zagreba u vezi s 
promjenom primatelja 300.000 kn koje je Gradsko poglavarstvo odobrilo Hrvatskom  
teniskom savezu. Je li o tome obaviještena kriminalistička policija, je li započeta 
kriminalistička istraga i ima li kakvih saznanja o eventualnom počinitelju. 

Predlaže zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba gospodinu Stipi Tojčiću da prizna 
da je svjesno obmanjivao javnost u vezi sa stanjem na Jakuševcu i da za to preuzme 
odgovornost.  

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na 
prijedlog.  

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić komentira odgovor. 

 

Gospodin Radoslav Dumančić postavlja pitanje i daje prijedlog gradonačelnici Grada 
Zagreba u vezi s dječjim igralištima. Pita može li se u naselju Blago Zadro u Sesvetama 
omogućiti prostor za dječje igralište.  

Predlaže da se u svakoj gradskoj četvrti izgradi barem jedno dječje igralište. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje i prijedlog i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Tomislav Jelić pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za 
gospodarstvo je li grob što ga je na groblju Mirogoj kupio predsjednik Mesić zaštićen kao 
spomenik kulture i jesu li i neki drugi grobovi koje uprava Gradskih groblja smatra 
napuštenima također pod zaštitom. 

Predlaže zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da u 
sljedećih mjesec dana pozove sve zaposlenike bivše Komercijalne banke na razgovor kojemu 
će prisustvovati i on i gospodin M. Iveković. 

 Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na 
prijedlog. 

Gospodin Tomislav Jelić komentira odgovor. 
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Gospođa Ernestina Novy-Radonić, dr.med. pita gradonačelnicu Grada Zagreba u vezi 
s poslovima izvlaštenja i sređivanja stanja zemljišta na gradilištu pročistača otpadnih voda i 
Domovinskog mosta što ih obavljaju djelatnici Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove 
i Gradskog ureda za izgradnju Grada.  

Predlaže pročelniku Gradskog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu skrb da primi na 
razgovor predstavnike zagrebačke Hvidre, koja je u velikim teškoćama i potrebnija su joj 
sredstva nego Teniskom savezu.  

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje.  

 

Gospodin dr.sc. Mate Ljubičić predlaže Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se 
zabrani raspisivanje međunarodnih natječaja za rukovodeća mjesta u gradskim poduzećima i 
ustanovama.  

 

Gospodin Kažimir Varda pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba gospodina 
Milana Bandića je li točno da ZGOS nije poduzeo sve potrebne mjere predviđene programom 
sanacije pa stanovnici Jakuševca, Mićevca i Novog Zagreba trpe smrad i spavaju zatvorenih 
prozora. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje 
i najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

Gospodin Kažimir Varda traži daljnja objašnjenja. 

 

Gospodin Jure Vrselja pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za gospodarstvo 
postoji li sukob interesa pri obavljanju dužnosti predsjednika nadzornog odbora trgovačkog 
društva u gradskom vlasništvu i dužnosti direktora projekta sanacije odlagališta na Jakuševcu. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić najavljuje odgovor u 
pisanom obliku. 

 

Gospodin Aladar Metzinger pita gradonačelnicu Grada Zagreba što će se poduzeti da 
se zaštiti imovina građana Grada Zagreba. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje. 

 

Gospodin Vinko Fulir pita gradonačelnicu Grada Zagreba je li Gradsko poglavarstvo 
iniciralo da se promjeni dosadašnji način proslave "norijade". 
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Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje. 

Gospodin Vladimir Stojsavljević, pročelnik Gradskog ureda za kulturu, dopunjuje 
odgovor. 

Gospodin mr.sc. Nenad Ivanković pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za 
društvene djelatnosti je li točno da se već gotovo 12 godina u Restauratorskom zavodu nalaze 
skulpture apostola i Majke Božje iz XIII. stoljeća koje su bile na južnom portalu Crkve sv. 
Marka.  

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se postave stupići koji će onemogućiti 
parkiranje vozila ispred stanova koji se nalaze u suterenu kao npr. u Kukuljevićevoj ulici.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na prijedlog. 

 

Gospodin mr.sc. Božo Biškupić pita pročelnicu Gradskog zavoda za zaštitu 
spomenika kulture i prirode i pročelnika Gradskog ureda za obrazovanje i šport o stanju 
spomenika kulture u Mikulićima koji je vrlo devastiran a u kojem se nalazi dječji vrtić. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić najavljuje odgovor u pisanom 
obliku.  

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se sredstva koja su dodijeljena KUD-
ovima, ali ih ona još nisu dobila, počnu dostavljati jer su mnogi od njih u vrlo teškom 
položaju.  

 

Gospodin Stjepan Fiolić pita gradonačelnicu Grada Zagreba kada će Grad Zagreb 
dobiti procjenu ugroženosti i plan zaštite od požara. 

Predlaže zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba gospodinu Stipi Tojčiću da, kao 
što je obećao, zajedno s odgovornima prođe autobusom od Čeha do Odranskog Obreža i 
nakon toga svrati na "gablec". 

 

Gospodin mr.sc. Davorin Tepeš pita gradonačelnicu Grada Zagreba o razrješenju dr. 
Ljubomira Pavelića dužnosti predsjednika Upravnog vijeća Opće bolnice Sveti Duh. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje. 

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, dopunjuje odgovor na pitanje. 

Gospodin mr.sc. Davorin Tepeš traži daljnja objašnjenja. 
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Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb odgovara i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić pita što se događa s objektom bivšeg doma zdravlja 
u Vrbiku i je li potrebno da se Grad sukobljuje s vlastitim građanima zbog tog objekta.  

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
odgovara na pitanje. 

 

Ovom dijelu sjednice predsjedava potpredsjednik Gradske skupštine gospodin 
Vladimir Velnić. 

 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić traži daljnja objašnjenja. 

 

Gospodin dr.sc. Krešimir Franjić pita člana Gradskog poglavarstva zaduženog za 
područje obrazovanja i športa, hoće li i ravnatelji dječjih vrtića i kulturnih ustanova Grada 
Zagreba podnijeti izvješće Gradskoj skupštini.  

Gospodin Zlatko Šešelj, član Gradskog poglavarstva za područje obrazovanja i športa 
odgovara na pitanje. 

 

Gospođa Mirjana Pavoković pita gradonačelnicu Grada Zagreba je li nadležni gradski 
ured prilikom izdavanja dozvola za trgovačke centre Billu i Getro vodio računa o stanju 
prometa u zapadnom dijelu Grada. 

 

Gospodin mr.sc. Goran Bradić pita direktora Trgovačkog društva Zagreb-film gdje je 
završilo 1.800.000,00 kn koje je Gradska skupština dodijelila Zagreb-filmu. Predlaže da Grad 
prekine sukob s vlastitim građanima zbog razloga navedenih u pitanju mr.sc. M. Rožića.  

Gospodin Ladislav Prežigalo, pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo, odgovara 
na pitanje.  

Gospodin mr.sc. Goran Bradić komentira odgovor. 

Gospođa Iva Prpić pita pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet u kojoj je fazi postavljanje 
parkirališnih mjesta za bicikle i u kojem se roku mogu pokriti značajni punktovi u Gradu. 
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Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na pitanje. 

 

Gospodin Jurica Meić pita pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet o potpisivanju ugovora o naknadi za 
umanjenu vrijednost nekretnina na Jakuševcu. 

Predlaže Gradskom poglavarstvu da se ispita kvaliteta goriva koje INA prodaje na 
benzinskim crpkama. 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na pitanje. 

 

Gospodin mr.sc. Josip Imprić pita pročelnika Gradskog zavoda za planiranje razvoja 
Grada i zaštitu okoliša jesu li usuglašeni Prostorni plan Grada Zagreba, Generalni 
urbanistički plan i Urbanistički plan naselja Remetinec-Lanište-Blato. 

Predlaže u ime članova Vijeća gradske četvrti Novi Zagreb-zapad i građana Brezovice 
da se izradi urbanistički plan za naselja u Brezovici. 

Gospodin Miljenko Mesić, pročelnik Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša, odgovara na pitanje i prijedlog. 

Gospodin mr.sc. Josip Imprić traži daljnja objašnjenja.  

Gospodin Miljenko Mesić, pročelnik Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša odgovara. 

 

Gospodin Marko Pušić predlaže pročelnici Gradskog zavoda za zaštitu spomenika 
kulture i prirode da se uredi vodotoranj koji se nalazi na prostoru TŽV Gredelja u Strojarskoj 
ulici, koji je pod zaštitom kao spomenik kulture. 

 

Gospođa Ladislava Soldat pita gradonačelnicu Grada Zagreba kada će se riješiti 
problem benzinske crpke u Horvaćanskoj cesti jer građani Gradske četvrti Trešnjevka-jug 
smatraju da je njezina lokacija neprimjerena. Moli odgovor u pisanom obliku i predaje 
gradonačelnici zaključke Vijeća gradske četvrti Trešnjevka-jug i peticiju građana sa oko 1500 
potpisa. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje. 
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Gospodin Dan Špicer pita pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu 
skrb kako se planira riješiti problem golubova u Gradu. 

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, odgovara na pitanje.  

 

Gospođa Ivana Mlinar pita pročelnika za upravljanje imovinom Grada zašto se ne 
poštuje zaključak Vijeća gradske četvrti Trešnjevka-sjever u vezi s nogometnim igralištem 
"Pongračevo". 

Predlaže direktoru Trgovačkog društva Gradska plinara, direktoru Trgovačkog 
društva Zrinjevac i direktoru Trgovačkog društva Zagrebačke ceste da se riješe komunalni 
problemi dijela Selske ceste od broja 112 do broja 116. 

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
odgovara na pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospođa Zlata Pilepić pita pročelnika Gradskog ureda za upravljanje imovinom 
Grada kako je regulirano pitanje naknade tvrtki Telecom za korištenje gradskog zemljišta.  

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
odgovara na pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Ivan Valek pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za gospodarstvo 
sufinanciraju li Hrvatske vode izgradnju uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. 

Predlaže da se zatraži sufinanciranje Republike za stadion Dinamo, bazen u Utrinama 
i druge objekte koji su od interesa i za Grad i za Republiku. 
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1. Izvješće o obavljenim zadacima u 2002. godini Policijske uprave zagrebačke 
 

 
Predlagatelj je Policijska uprava zagrebačka. 
 
Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba razmotrilo je izvješće i predlaže Gradskoj 

skupštini da ga razmotri i prihvati. 
 
 

Izvješće su razmotrili:   

- Odbor za gospodarski razvoj, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za komunalno gospodarstvo, 

- Odbor za mjesnu samoupravu, 

- Odbor za mladež, 

- Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i 

- Odbor za obrazovanje i šport.  

 

U izvješću Odbora za gospodarski razvoj sadržana su njegova stajališta o prijedlozima 
i primjedbama nadležnih radnih tijela koja su raspravljala o ovom izvješću.  

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 

Gospodin Ivan Babić, načelnik Policijske uprave zagrebačke obrazlaže Izvješće. 

 

Ovom dijelu sjednice predsjedava predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba 
gospođa Morana Paliković Gruden. 

 

Gospodin Vladimir Velnić, predsjednik Odbora za gospodarski razvoj obrazlaže 
izvješće Odbora, matičnoga radnog tijela. 

 

U raspravi sudjeluju: Ernestina Novy-Radonić, dr.med. (u ime Kluba gradskih 
zastupnika Hrvatskog bloka), mr.sc. Nenad Ivanković (u ime Kluba gradskih zastupnika 
HIP-a), mr.sc. Davorin Tepeš (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), mr.sc. Goran Bradić 
(u ime Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a), Vinko Fulir, Iva Prpić, Aladar 
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Metzinger, dr.sc. Mate Ljubičić, Ivan Bračić, Vladimir Velnić, Pavo Gagulić, dr.sc. Emica 
Farago, mr.sc. Mario Starešinić, Dan Špicer, Ivan Babić (u ime predlagatelja) i mr.sc. 
Miroslav Rožić (ispravak netočnog navoda). 

   

Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 14 "protiv") donosi 

ZAKLJUČAK 

1. Gradska skupština prihvaća Izvješće o obavljenim zadacima u 2002. godini 
Policijske uprave zagrebačke. 

2. Gradska skupština smatra da se stanje sigurnosti u Gradu Zagrebu može podići na 
višu razinu uz pomoć njegovih tijela. 

3. U skladu s točkom 2. ovog zaključka Gradska skupština predlaže Ministarstvu 
unutarnjih poslova – Policijskoj upravi zagrebačkoj da izradi prijedlog programa 
mjera i akcija kojima bi se dodatno povećala sigurnost građana Grada Zagreba, 
ponajprije intenzivnijim preventivnim djelovanjem poput programa «policajac u 
zajednici» koji se eksperimentalno provodi na području 2. policijske postaje 
Zagreb (Črnomerec – Susedgrad). 

4. Navedeni prijedlog programa mjera i akcija trebao bi sadržavati procjenu potrebnih 
sredstava za njegovu realizaciju koja nisu osigurana u državnom proračunu već bi 
se osigurala u proračunu Grada Zagreba (za nabavu opreme, automobila i dr.). To 
bi vjerojatno, isto tako, zahtijevalo povećan broj policijskih službenika pa se 
predlaže ministru unutarnjih poslova da sukladno propisima predloži rješenje kako 
bi se određen broj policijskih službenika zaposlio u Policijskoj upravi zagrebačkoj 
na teret proračuna Grada Zagreba . 

5. Ministarstvo unutarnjih poslova – Policijska uprava zagrebačka trebala bi 
predloženi program dostaviti najkasnije do rujna ove godine Gradskom 
poglavarstvu Grada Zagreba, kako bi se pravovremeno mogla planirati potrebna 
sredstva za njegovu provedbu u Prijedlogu proračuna Grada Zagreba za iduću 
godinu u okvir u mogućnosti Grada a prema planiranoj dinamici realizacije koju će 
predložiti Gradsko poglavarstvo. 

Zaključak se prilaže zapisniku.  

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 

daje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

2. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad XVIII. međunarodnim 
plivačkim natjecanjem "Zlatni medvjed" 
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Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju pokroviteljstva nad XVIII. međunarodnim plivačkim natjecanjem 
"Zlatni medvjed" 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

3. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad proslavom desetogodišnjice 
postojanja Centra za žene žrtve rata 

 

Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština većinom glasova (36 "za" i 1 "protiv") donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju pokroviteljstva nad proslavom desetogodišnjice postojanja Centra za 
žene žrtve rata 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

4. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad promocijom brošure "Kako 
pri susretu sa slijepom osobom" 
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Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju pokroviteljstva nad promocijom brošure "Kako pri susretu sa slijepom 
osobom" 

 
Zaključak se prilaže zapisniku.  

 

5. Izvješće direktora za 23 trgovačka društva u vlasništvu Grada Zagreba o 
prethodnim financijskim rezultatima poslovanja u 2002. 

 

Izvješća u skladu sa Zaključkom Gradske skupštine donijetim na 16. sjednici, 12. 
prosinca 2002. godine podnose direktori 23 trgovačka društva u vlasništvu Grada Zagreba, a 
na temelju članka 120. stavka 2. Statuta Grada Zagreba  

 

 

Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba razmotrilo je izvješća i predlaže Gradskoj 
skupštini da ih prihvati. 

 

Izvješća su razmotrili:   

- Odbor za gospodarski razvoj, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za financije,  

- Odbor za komunalno gospodarstvo, 

- Odbor za zaštitu okoliša, 

- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu,  
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- Odbor za mjesnu samoupravu, 

- Odbor za mladež,  

- Odbor za obrazovanje i šport i 

- Odbor za kulturu.  

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 

Gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo, u ime Gradskog poglavarstva i kao predsjednik 
Skupštine u trgovačkim društvima obrazlaže izvješća. 

 

Gospodin Vladimir Velnić, predsjednik Odbora za gospodarski razvoj obrazlaže 
izvješće Odbora, matičnoga radnog tijela. 

 

U raspravi sudjeluju: mr.sc. Nenad Ivanković (u ime Kluba gradskih zastupnika 
HIP-a), Jurica Meić (ispravak netočnog navoda), mr.sc. Nenad Ivanković (neslaganje s 
ispravkom netočnog navoda), Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog 
bloka), Jurica Meić (replika), Tomislav Jelić (neslaganje s replikom), Ivan Bračić (u ime 
Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Vladimir Velnić (replika), Ivan Bračić (neslaganje s 
replikom), mr.sc. Miroslav Rožić (u ime Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a), Zlata 
Pilepić (ispravak netočnog navoda), Kažimir Varda, mr.sc. Mario Starešinić, Jadranka 
Cesarec, Lidija Tomić, Ivan Bračić (replika), Aladar Metzinger, Tomislav Jelić, Vladimir 
Velnić, Tomislav Jelić (replika), mr.sc. Davorin Tepeš, Stipe Tojčić, mr.sc. Nenad Ivanković 
(ispravak netočnog navoda), Kažimir Varda (ispravak netočnog navoda), mr.sc. Ladislav 
Prežigalo (u ime predlagatelja), mr.sc. Nenad Ivanković (ispravak netočnog navoda) i 
Tomislav Jelić (ispravak netočnog navoda). 

 

 

 

 

 

Gradska skupština većinom glasova (26 "za", 8 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi  
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ZAKLJUČAK 
 
Gradska skupština Grada Zagreba prihvaća izvješća direktora 23 trgovačka društva u 

vlasništvu Grada Zagreba o prethodnim financijskim rezultatima poslovanja u 2002. godini. 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 
6. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti o zaduživanju "Vodoopskrbe i odvodnje" 

d.o.o.  
 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

 

Prijedlog su razmotrili: 

- Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za komunalno gospodarstvo i 

- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu. 

Izvješću Odbora za financije priložena su izvješća nadležnih radnih tijela koja su 
raspravljala o ovom prijedlogu. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
daje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

Gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo, pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo 
obrazlaže Prijedlog. 

 

Gospodin Vinko Fulir, predsjednik Odbora za financije obrazlaže izvješće Odbora za 
financije, matičnoga radnog tijela. 
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U raspravi sudjeluju: Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog 

bloka), Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Kažimir Varda, dr.sc. 
Krešimir Franjić, Vladimir Velnić, Tomislav Jelić (replika) i Ivan Bračić (replika). 

 
 
Gradska skupština većinom glasova (26 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti o zaduživanju "Vodoopskrbe i odvodnje" d.o.o. 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

  
7. Prijedlog odluke o uvjetima i načinu ostvarivanja bolničkog liječenja medicinskom 

rehabilitacijom hrvatskih ratnih vojnih invalida iz Domovinskog rata 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, matično radno tijelo. 
Odbor je utvrdio amandman na Prijedlog odluke. Amandman je dostavljen Gradskom 
poglavarstvu i Odboru za Statut, Poslovnik i propise.  

Izvješće Odbora i amandman su gradski zastupnici primili. 

 

Zaključak Gradskog poglavarstva o očitovanju na amandman su gradski zastupnici 
primili.  

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog odluke s osnove 
njegove usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba. 

Odbor je zaključio da je amandman Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb podnesen u 
skladu sa Statutom Grada Zagreba i Poslovnikom Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 
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Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb obrazlaže Prijedlog i izjavljuje da Gradsko poglavarstvo prihvaća amandman. 

 
U raspravi sudjeluju: Ernestina Novy-Radonić, dr.med. (u ime Kluba gradskih 

zastupnika Hrvatskog bloka), Vladimir Velnić (replika), Lidija Tomić (replika), Ernestina 
Novy-Radonić, dr.med. (ispravak netočnog navoda), Nenad Stazić i mr.sc. Mario Starešinić 
(replika). 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

o uvjetima i načinu ostvarivanja bolničkog liječenja medicinskom rehabilitacijom 
hrvatskih ratnih vojnih invalida iz Domovinskog rata   

 
 Odluka se prilaže zapisniku 

 
 

 
8. Prijedlog odluke o načinu ustupanja građevinskog zemljišta za stambeno 

zbrinjavanje članova obitelji poginulog hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata i 
hrvatskih ratnih vojnih invalida iz Domovinskog rata  
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, matično radno tijelo i 
nadležno radno tijelo Odbor za komunalno gospodarstvo. 

Izvješću Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb priloženo je izvješće Odbora za 
komunalno gospodarstvo.  

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
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Gradska skupština jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

o načinu ustupanja građevinskog zemljišta za stambeno zbrinjavanje članova obitelji 
poginulog hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata i hrvatskih ratnih vojnih invalida 

iz Domovinskog rata    
 

 Odluka se prilaže zapisniku. 

 

 
9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o vrstama pomoći socijalne skrbi 

Grada Zagreba 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, matično radno tijelo. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba.  

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili.  

 
U raspravi sudjeluju: Ivana Mlinar, Iva Prpić i mr.sc. Mario Starešinić. 
 

Gradska skupština jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o vrstama pomoći socijalne skrbi Grada Zagreba   
 

 Odluka se prilaže zapisniku 
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10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za komunalno gospodarstvo, matično radno tijelo i 
nadležno radno tijelo Odbor za mjesnu samoupravu. Izvješću Odbora za komunalno 
gospodarstvo priloženo je izvješće Odbora za mjesnu samoupravu.  

Odbor za Statut, Poslovnik i propise je zaključio da je članak 5. Prijedloga odluke u 
suprotnosti s člankom 73. stavkom 5. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi kojim je propisano da opći akt ne može imati povratno djelovanje.  

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

Očitovanje Gradskog poglavarstva Grada Zagreba u vezi s izvješćem Odbora za 
Statut, Poslovnik i propise su gradski zastupnici primili. 

 
   

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet obrazlaže Prijedlog. 
 
  U raspravi sudjeluju: Radoslav Dumančić (u ime Kluba gradskih zastupnika 
Hrvatskog bloka), Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), mr.sc. Miroslav 
Rožić (u ime Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a) i Kažimir Varda. 
 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
daje stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika SDP-a i Kluba gradskih zastupnika HNS-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluje Vladimir Velnić (u ime Kluba gradskih zastupnika SDP-a i 
Kluba gradskih zastupnika HNS-a). 

 

Gospodin Davor Jelavić prihvaća sugestiju klubova gradskih zastupnika i u ime 
predlagatelja povlači Prijedlog odluke.  
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11. Izvješće o intervencijama i provođenju Plana intervencija u zaštiti okoliša na 
području Grada Zagreba u 2002. 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba koje je ujedno predložilo i 
Zaključak.   

 

Izvješće je razmotrio Odbor za zaštitu okoliša, matično radno tijelo i nadležno radno 
tijelo Odbor za mjesnu samoupravu. Izvješću Odbora za zaštitu okoliša priloženo je izvješće 
Odbora za mjesnu samoupravu. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 

 
Gradska skupština većinom glasova (26 "za" i 5 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Gradska skupština Grada Zagreba razmotrila je i prihvatila Izvješće o intervencijama i 

provođenju Plana intervencija u zaštiti okoliša na području Grada Zagreba u 2002. godini. 
 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 
12. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Izvješće je razmotrio Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, matično 
radno tijelo i nadležno radno tijelo Odbor za zaštitu okoliša. Izvješću Odbora za 
poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu priloženo je izvješće Odbora za zaštitu okoliša. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba.  
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Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 
Gradska skupština većinom glasova (31 "za" i 1 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

13. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.   

 

Izvješće je razmotrio Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, matično 
radno tijelo i nadležno radno tijelo Odbor za zaštitu okoliša. Izvješću Odbora za 
poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu priloženo je izvješće Odbora za zaštitu okoliša. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba.  

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili.  
 
 
U raspravi sudjeluju: Radoslav Dumančić, Jurica Meić (replika), Radoslav Dumančić 

(neslaganje s replikom) i mr.sc. Miroslav Rožić (u ime Odbora za zaštitu okoliša). 
 
 
Gradska skupština većinom glasova (30 "za" i 3 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o dozvoli čiste sječe šume u državnom i privatnom vlasništvu  

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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14. Prijedlog zaključka o dozvoli čiste sječe šume u privatnom vlasništvu 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba.    

 

Izvješće je razmotrio Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, matično 
radno tijelo i nadležno radno tijelo Odbor za zaštitu okoliša. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili.  

 
Gradska skupština većinom glasova (30 "za" i 3 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o dozvoli čiste sječe šume u privatnom vlasništvu  

 
Zaključak se prilaže zapisniku.  
 
 

15. Studija o opravdanosti osnivanja Gradske komunalne banke s Prijedlogom 
zaključka 

 
Predlagatelj je Povjerenstvo za izradu studije opravdanosti osnivanja Gradske 

komunalne banke.  
Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba je u postupku davanja mišljenja razmotrilo 

Studiju s Prijedlogom zaključka.  
Očitovanje Gradskog poglavarstva su gradski zastupnici primili. 
 
 
Studiju s Prijedlogom zaključka razmotrili su Odbor za financije, matično radno tijelo 

i nadležno radno tijelo Odbor za gospodarski razvoj. Izvješću Odbora za financije priloženo 
je izvješće Odbora za gospodarski razvoj 

 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
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Gospodin Slavko Kojić, predsjednik Povjerenstva za izradu studije opravdanosti 

osnivanja Gradske komunalne banke obrazlaže Studiju.  
 

 U raspravi sudjeluju: Vladimir Velnić (u ime Kluba gradskih zastupnika SDP-a), 
Tomislav Jelić (replika), Vladimir Velnić (neslaganje s replikom), Kažimir Varda (replika), 
mr.sc. Miroslav Rožić, Ivan Bračić, Tomislav Jelić, mr.sc. Davorin Tepeš, dr.sc. Ivica Prga, 
Slavko Kojić (u ime predlagatelja), Ivan Bračić (replika) i mr.sc. Miroslav Rožić. 

 
Gradska skupština većinom glasova (26 "za" i 7 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
u povodu Studije o opravdanosti osnivanja Gradske komunalne banke 

 
Zaključak se prilaže zapisniku.  

 

 

16. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Zagrebu 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 
U raspravi sudjeluju: Radoslav Dumančić i Ivo Jelušić (u ime predlagatelja). 
 
 
Gradska skupština većinom glasova (28 "za", 4 "protiv" i 3 "suzdržana") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Zagrebu 

 
Zaključak se prilaže zapisniku.  
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17. Prijedlog zaključka o razrješenju člana i imenovanju članova Upravnog vijeća 
Doma za starije i nemoćne osobe Dubrava Zagreb 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
 
Gradska skupština većinom glasova (28 "za", 3 "protiv" i 2 "suzdržana") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju člana i imenovanju članova Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne 

osobe Dubrava Zagreb 
 
Zaključak se prilaže zapisniku.   

 

18. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članova u Školski odbor XVIII. gimnazije 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 4 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru članova u Školski odbor XVIII. gimnazije 

 
Zaključak se prilaže zapisniku.    

 

19. Prijedlog zaključka o imenovanju člana u Upravno vijeće Ustanove za upravljanje 
športskim objektima “Zagreb” 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 4 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju člana u Upravno vijeće Ustanove za upravljanje športskim objektima 

“Zagreb” 
 
Zaključak se prilaže zapisniku.     



- 27 - 

20. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Dječjeg 
vrtića "Špansko” 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 4 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Dječjeg vrtića "Špansko” 
 
Zaključak se prilaže zapisniku.      
 
 
 

Sjednica je završena u 21,30 sati. 
 
 
KLASA: 021-05/03-01/14 
URBROJ: 251-11-04-03-3 
Zagreb, 24. travnja 2003. 
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